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Vaasankadusta Helsingin pihakatu

Vaasankadun kävelykatukokeilu toteutettiin neljän kuukauden ajan kesällä 2013. Järjestelystä ei tullut 
pysyvä ja keskustelu kadun kehittämisestä hiipui hiljalleen. 

Kesällä 2020 autopaikkaterassit ovat yleistyneet ja kadun kehittämistä tulisi edistää uudella suunni-
telmalla: ottamalla mallia Jyväskylän Yläkaupungin pihakadusta. Pihakatu teke kadusta puistomai-
semman vähentämällä autopaikkoja ja luomalla tilaa penkeille ja istutuksille. Liikkeet voivat avautua 
enemmän katutilaan ja tuoda palvelunsa paremmin näkösälle. Pihakatu sallii edelleen autoilun, mutta 
se tapahtuu kävelijöiden ja pyöräilijöiden ehdoilla.

Muutoksen kohti pihakatua voi aloittaa liikennemerkeillä, katukalusteilla ja istutuksilla. Niitä voidaan 
kokemusten mukaan muuttaa. Vaasankadun ympäristö sopii erinomaisesti puistomaisemman avoi-
men julkisen tilan kokeilukentäksi.

Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme, että kaupunkiympäristön toimiala aloittaa suunnittelun Vaa-
sankadun kehittämisestä Helsingin pihakaduksi. 
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Kivelä Mai Aro Katju

Honkasalo Veronika Arhinmäki Paavo

Said Ahmed Suldaan Stranius Leo

Malin Petra Diarra Fatim

Hernberg Kaisa Alametsä Alviina

Nuorteva Johanna Korkkula Vesa

Kari Emma Yanar Ozan

Vuorjoki Anna Holopainen Mari
.


